
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA A VÝSTAVBY 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

                                               ZÁPISNICA 
        zo zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania a výstavby MsZ, 

                                                                  (ďalej len  „komisia“) 

                                                                 zo dňa 23. 04. 2024 

 

Prítomní:  
Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, Ing. Matej Vagač, Mgr. Martin Vlačiky, PhD., Ing. 
Monika Ďurajková, Ing. arch. Peter Vaškovič, Ing. arch. Ivana Nemethová, Ing. Eugen 
Guldan, PhD., Gabriela Ferenčáková, Ing. arch. Kasala Viktor  
 

Ospravedlnení:  
Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Ján Karman, Ing. Jozef Krúpa 
 
Neprítomní: 
Mgr. Martin Winkler, Jenčík Radovan 

 

Začiatok rokovania: 15:00 h. Koniec zasadnutia o 17:00 h.  

Zasadnutie otvorila a viedla Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, predsedníčka komisie.  
 
 

Návrh programu v pozvánke: 

1. Otvorenie 
2. Dajme Šancovej šancu na život 

 
 
K bodu 1  
 
Otvorenie 
 
Na úvod stretnutia sa hlasovalo o návrhu pozvánky dnešného zasadnutia komisie.  
 
Hlasovanie o programe stretnutia:  

prítomní: 8   za: 8     proti: 0   zdržal sa: 0   
 

K bodu 2 

Dajme Šancovej šancu na život 

https://zastupitelstvo.bratislava.sk/kasala-viktor/
https://zastupitelstvo.bratislava.sk/145476-sk/jencik-radovan/


Prezentujúci: Ing. arch. Ivana Nemethová, Mgr. Ján Mazúr, PhD., Ing. Marek Michal 

 

P. Michal úvodom prešiel všetky body/požiadavky petície a  jednotlivé odpovede za 
mesto (magistrát).  

Ďalej p. Nemethová viac priblížila podstatu petície. Poukázala na takýto krok, napr. aj na 
Vajanského nábreží. Apelovala na potrebu, kedy príde na rad aj Šancová ulica a či sa 
bude niekedy realizovať spomínaná Severná tangenta.  

P. Mazúr uviedol pohľad z hľadiska celomestských stratégii, nadviazal aj na 
problematiku doterajšieho nezrealizovania Severnej tangenty v súvislosti, s napr. 
doteraz nejasnou polohou a umiestneným Hlavnej stanice ako aj súvisiacou lokalizáciou 
tunelov pod ňou (čo je v kompetencii Železníc Slovenskej republiky, s ktorými prebiehajú 
rokovania).  

Ďalej sa viedla diskusia medzi prítomnými členmi komisie. P. Vaškovič poukázal na, podľa 
jeho názoru, absentujúce reflektovanie UPN BA ako strategického dokumentu. 
Predmetná komunikácia je tu definovaná ako B2 a teda hovoriť o „ukľudňovaní“ dopravy 
na úrovni zbernej komunikácie je v rozpore s UPN BA. Riešenie vidí v dobudovaní 
vonkajšieho dopravného polkruhu, ktorý je v UPN BA ako rezerva. Viedla sa diskusia 
o tom, ktoré strategické dokumenty majú prednosť (či UPN BA alebo Stratégia Bratislava 
2030). P. Mazúr reagoval, že UPN BA je právnym predpisom a Stratégia 2030 je iným 
typom materiálu, preto má jednoznačne prednosť UPN BA. Stratégia predstavuje set 
cieľov  a opatrení, ktoré chceme dosiahnuť (v čase) podľa potreby, ako aj podľa významu 
následného prispôsobovania zmenám legislatívy. Stratégia Bratislava 2030 sa 
implementuje cez Akčné plány, ktoré vychádzajú z konkrétnych (navrhnutých) opatrení 
a ich napojení na ciele a konkrétne indikátory.  

Následne sa viedla diskusia o podrobnosti jednotlivých cieľov a ich implementácii 
v rámci strategických cieľoch v mierke celého mesta. Ako aj o ďalších plánovaných 
dopravných stavbách (obchvate) a riešeniach, ktoré by mali potenciálny vplyv na 
Šancovú ulicu.  

P. Vagač nadviazal na znenie unesenia a vyjadril názor, že požiadavka č. 7 a č. 10 by 
mohli byť ešte doplnené (o plán realizácie a poskytnutie odpovede-údajov), ale 
v princípe s uznesením súhlasí. P. Michal reagoval, že spomínané veci sú v odpovedi za 
mesto navrhnuté, ako aj riešenia. Pripravujú naďalej aj konkrétne kroky a analýzy, v pláne 
je aj „modal split“,  jednotlivé kroky sú samozrejme postupné, nedá sa zrealizovať všetko 
naraz.  

Záverom sa na podnet p. Vaškoviča dohodlo, že sa bude hlasovať o jednotlivých bodoch 
uznesenia samostatne. P. Kasala zároveň navrhol úpravu znenia uznesenia v bode „c“ 
a to nasledovne:  

Pri tvorbe dopravnej stratégie (akčného plánu) klásť dôraz na dokomunikovanie toho, 
aký dosah sa predpokladá na riešenie Šancovej ulice. A zo strategického hľadiska, aká 
je dlhodobá vízia pre zmenu Šancovej ulice.   

O takto upravenom bode „c“ ako aj nezmenených bodoch „a“, a „b“ sa následne 
hlasovalo.  



 

Uznesenie: 

Komisia územného a strategického plánovania po prerokovaní materiálu odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy: 
 
 

a) zobrať na vedomie Petíciu Dajme Šancovej šancu na život 
 

Hlasovanie:  

prítomní: 7     za: 7    proti: 0   nehlasovali: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
 

b) žiada, aby bol vypracovaný plán realizácie opatrení, ktoré sú v súlade so strategickými 
dokumentami mesta aj s možnými termínmi realizácie. Jedná sa hlavne o požiadavky 4., 
5., 6., 7., 8., a 10. 
 
Hlasovanie:  

prítomní: 7     za: 7    proti: 0   nehlasovali: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
 
c) Pri tvorbe dopravnej stratégie (akčného plánu) klásť dôraz na dokomunikovanie toho, 
aký dosah sa predpokladá na riešenie Šancovej ulice. A zo strategického hľadiska, aká 
je dlhodobá vízia pre zmenu Šancovej ulice.   

Hlasovanie:  

prítomní: 7     za: 6    proti: 0    nehlasovali: 1 

Návrh uznesenia nebol prijatý. 

 

 

 

 

                                                                              Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, v. r.                                                                                                                                                                  

                                                                                          predsedníčka komisie 
Zapísala: 
 
Ing. Natália Harnócová, v. r.,  
tajomníčka komisie 
 
V Bratislave, dňa 23.04. 2024 


